
 
 
Protokoll for Indre Østfold regionråd IPR fredag 11. april 2025 
Møte nr. 2 – Høytorp fort, 1850 Mysen, vertskap Indre Østfold kommune. 
kl 09.00-13.30 i «Skihytta» (bygg 56) og i Restaurant Fortet (bygg 30). Møtene i IØR 
er åpne for tilhørere. 
 
 
Til stede:  
Representantskapet (8): 
Saxe Frøshaug, regionrådsleder/ordfører Indre Østfold kommune 
Rita Sletner, politiker Indre Østfold kommune  
Kenneth Sirevåg, varaordfører Marker kommune 
Lisbeth Mathisen Grundt, politiker Marker kommune 
Karoline Fjeldstad, nestleder/ordfører Rakkestad kommune 
Knut Magne Bjørnstad, politiker Rakkestad kommune 
Cecilie Agnalt, ordfører Skiptvet kommune  
Terje Grønlund, Skiptvet kommune 
 
Kommunedirektørene (2): 
Hilde Brandsrud, direktør plan og teknikk Indre Østfold kommune 
Vidar Østenby, kommunalsjef dialog Maker kommune 
 
Forfall/ikke til stede: 
Alf Skog, kommunedirektør Rakkestad kommune  
Andreas Lervik, kommunedirektør i Skiptvet kommune 
Stig A. Holtedahl, kommunedirektør Marker kommune 
Wenche Folberg, kommunedirektør Indre Østfold kommune 
 
Observatører: 
Stortingsrepresentanter, med talerett (2): 
Ingjerd Schou, Indre Østfold 
Ole Andre Myhrvold, Indre Østfold 
 
Østfold fylkeskommune – politikere, observatører med talerett (3): 
Siv Henriette Jacobsen, fylkespolitiker - valgt 



Sissel Rundblad, fylkespolitiker valgt 
 
Østfold fylkeskommune - administrative, faste observatører med talerett (2): 
Tone Narvestad Stenbek, for fylkeskommunedirektør 
Monica Gåsvatn, spesial 
 
Andre faste observatører (8): 
Håkon Tolsby, ordfører Aremark kommune 
Ida Ruud Stemmedalen, daglig leder Rakkestad næringsråd 
Richard Paulsen, daglig leder Indre Østfold næringsutvikling AS 
Terje Myrseth, næringssjef Indre Østfold kommune 
Kathrine Hestø Hansen, styreleder Grensekomiteen Värmland-Østfold, varaordf. 
Åsmund Kobbevik, rådgiver Indre Østfold kommune – regionalt samarbeid 
Lise Rognerud, Mysen videregående skole 
Marit Mellem, direktør samfunn og kultur, Indre Østfold kommune 
 
Eksterne innledere (9): 
Hanne Westerveld Jensen, avdelingsleder Team Fortene 
Hege Hermo, leder Fortene 
Bengt Nøst-Klemmetsen, leder Folloregionen IPR 
Ola Haave, daglig leder Folloregionen IPR 
Thomas René Sirdal, rådgiver Østfold fylkeskommune 
Hans Arne Bjerkemyr, rådgiver Østfold fylkeskommune 
Anette Siebenharz, prosjektsjef Sykehuset Østfold 
Bodhild Lang Karlsen,  Indre Østfold kommune 
Karianne Bruun Haugen,    Indre Østfold kommune 
 
Andre gjester (5): 
Therese Solbrekke, Team Fortene 
Oda Malen Syversen – elev Indre Østfold kommune 
Nora Cazava-Bjøby – elev Indre Østfold kommune 
Ingrid Schie Veslum – elev Indre Skiptvet kommune 
Mia Strand Lorentzen – elev Skiptvet kommune 
 
 
Media (1): 
Guri Rønning, journalist Smaalenenes Avis 
 
 
Sekretariat (1): 
Erik Unaas, regional koordinator 
 
(total 42 deltakere) 
 



 
V - Sak 9/2025 – godkjennelse saksliste, opprop og protokoll fra møtet på  
Helsehuset i Skiptvet fredag 14. februar 2025. 
 
Velkommen til dagens regionrådsmøte, og introduksjon, ved regionrådsleder Saxe 
Frøshaug. 

Vedtak: innkalling og saksliste - og protokoll fra regionråd 14. februar 2025 ble 
godkjent. 
 

O – Sak 10/2025 – Dette skjer på Fortene nå                                                                                                                   

Team Fortene - avdelingsleder Hanne Westerveld orienterte om programmet og 
satsingen, og et veldig positivt samarbeid med NAV, kommunene, lokalt 
næringsliv og andre partnere. Prosjektet har base på den tidligere «skihytta» på 
fortet, med egen salgsvirksomhet og åpen kafe der. Se vedlagte presentasjon. 

Fortene - leder Hege Hermo orienterte om virksomheten og prosjektplanene 
framover, ekstremismekommisjonen og mulig plassering av framtidig nasjonalt 
senter for forebygging av ekstremisme og radikalisering til Høytorp. Det er også 
opprettet samarbeid med svenske skoler, som har flyktningeruter og 2. 
verdenskrig i Norge og Sverige som en del av sitt program. Se vedlagte 
presentasjon. 

Roseslottet kommer med sin vandreutstilling på Høytorp fort lørdag 12. april.  
Hege Hermo orienterte om de forskjellige programpostene. Det blir flere 
forestillinger, for barn og voksne, Vebjørn Sand vil male portrett av tidsvitnet Nils 
Skogstad og en utstilling som vil være åpen også de tre første dagene i påskeuka.  

 

Vedtak: Orienteringene taes til etterretning. Ordførerutvalget får i fullmakt å 
sende en uttalelse fra regionrådet vedr. lokalisering av nasjonalt 
ekstremismesenter. 

 

O – Sak 12/2025 - Samspill med våre naboer Folloregionen IPR. 
 
Styrets leder Bengt Nøst-Klemmetsen, sammen med daglig leder Ola Haave, 
orienterte både om sin region og samarbeidsprosjekter vv Indre Østfold-regionen. 
Rådet er meget fornøyd med samarbeidet med Indre Østfold på flere områder, og 
ønsker å utvikle dette ytterligere. Felles uttalelser om E18-utbyggingen og 
nasjonalt treningssenter for fotball er gode eksempler. Også NMBU-avtalene. Se 
også vedlagte presentasjon. 



Folloregionen IPR består av de seks kommunene Enebakk, Frogn, Nesodden, 
Nordre Follo, Vestby og Ås. 
 
Vedtak: Orienteringen taes til etterretning. 

 

O – Sak 13/2025 – Eventuelle endringer av tilbud dialyse ved Helsehuset Indre 
Østfold 

Anette Siebenherz, som er prosjektsjef for stråle- og somatikkbygg ved Sykehuset 
i Østfold, informasjon om driften ved Sykehuset Østfold og eventuelle endringer i 
tilbudet for dialyse ved Helsehuset Indre Østfold. Hun lovet at det vil bli god 
dialog og involvering med kommunene i denne utredningsprosessen. Se vedlagte 
presentasjon. 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning. Ordførerutvalget (OU) får fullmakt å 
lage en evt. uttalelsene i etterkant. 

 

O – Sak 14/2025 - Trafikksikkerhetsarbeidet i Østfold – tall og situasjoner 
Indre Østfold                   
 
Rådgiver Thomas René Sirland i Østfold fylkeskommune orienterte om 
trafikksikkerhetsutvalgets arbeid, og om situasjonen for ulykker og tiltak i Indre 
Østfold-regionen. Fylkeskommunen har klare målsettinger for å få ulykkestallene 
ned, spesielt for motorsykkel. Det finnes nå flere digitale verktøy for samordnet 
registrering og statistikk. Disse sees også i sammenheng med hvilke strekninger 
som prioriteres med vedlikehold og f.eks. asfaltering.  Se også vedlagte 
presentasjon. 
 
Vedtak: orienteringen taes til etterretning. 

 

O – Sak 15/2025 – Høring om handlingsplan samferdsel i Østfold 2025-2029 

Rådgiver Hans Arne Bjerkemyr redegjorde for prosessen med den første 
handlingsplan for samferdsel i Østfold. Denne er nå ute til høring, med frist 1. juli. 
Indre Østfold regionråd tar sikte på å behandle denne og gi forslag til høringssvar 
på møtet 13. juni. Også kommunene inviteres til å gi svar. Se vedlagte 
presentasjon. 



2025.3.25 - høringsutkast handlingsplan samferdsel i Østfold fk 2026-2029.pdf 

Vedtak: til orienteringen taes til etterretning. 

 

V - Sak 16/2025 - Signering av samarbeidsavtalen mellom regionrådet og de 
fire kommunene 

Vedtak: Signeringen ble utsatt til neste møte. 

 

O – Sak 17/2025 - Ungdommens helsestasjon – samarbeidsmuligheter i Indre 
Østfold  

Enhetsleder oppvekst Karianne Bruun Haugen innledet om arbeidet med 
ungdommens helsestasjon, og regionale samarbeidsmuligheter. Også 
elevrepresentanter fra de videregående skolene deltok. Det er økende 
pågang til denne tjenesten. Som vertskommune for de to vgs har Indre 
Østfold kommune ansvaret for tjenesten, men i perioder er et flertall av 
elevene på drop-in-timene fra de tre andre kommunene. Elever vil også delta. 
Se også vedlagte presentasjon. 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning. 

 

O – Sak 18/2025 – Regionale planer – framdrift, og koordinering våre fire 
kommuner. 

De regionale planene har høringsfrist til 1. juli. Indre Østfold regionråd tar sikte på 
å gi sitt høringssvar på møtet i Marker fredag 13. juni, i tillegg til at hver enkelte av 
våre fire kommuner gir sine svar direkte til fylkeskommune.. Direktør plan og 
teknikk Hilde Brandsrud i Indre Østfold kommune orienterte kort om planene, og 
arbeidet. Materialet som IØK utarbeider, vil bli gjort tilgjengelig for alle 
kommunene i regionen. 

Det henvises også til Østfold fylkeskommunes informasjonsside på temaet: Arbeid 
med nye regionale planer - Østfold fylkeskommune 

Handlingsprogram 2025-2028 

file:///C:/Users/iok-eriunaa/OneDrive%20-%20Indre%20Ã�stfold%20kommune/Dokumenter/Ã�stfold%202024-,%20Viken%20samferdsel/2025.3.25%20-%20hÃ¸ringsutkast%20handlingsplan%20samferdsel%20i%20Ã�stfold%20fk%202026-2029.pdf
https://ofk.no/tjenester/planlegging/samfunnsplanlegging/arbeid-med-nye-regionale-planer/
https://ofk.no/tjenester/planlegging/samfunnsplanlegging/arbeid-med-nye-regionale-planer/
https://ofk.no/_f/i7b43cd90-2d18-4f09-8fd8-ff4fad23f666/4-handlingsprogram-regionale-planer-horingsutkast.pdf


 

Vedtak: Orienteringen taes til etterretning. 

 

V – Sak 19/2024 – status på avgrening Ski st., Østfoldbanens østre linje 

Nestleder i regionrådet Karoline Fjeldstad informerer om behov for å sende 
brev/uttalelse til Kommunaldepartementet om prosessen med avgreining østre 
linje som har stoppet opp fordi videre planprosess ikke er klar. Det ble referert 
kort til en mulig tekst.  Dette kan også underbygge det gode arbeidet som 
Østfoldrådet nå gjør for å få gjennomgående trafikk på hele østre linje (Ski – 
Sarpsborg). 

Vedtak: Regionrådet vedtok å gi OU fullmakt i å utarbeide en uttalelse til 
Kommunaldepartementet om snarlig avgjørelse om framdrift statlig regulering. 

 

O – Sak 20/25 – Andre korte, orienteringer  
 

• Hilsen fra statsforvalter i Østfold, Buskerud, Oslo og Akershus v. Fakra Butt 
Statsforvaltaren i Østfold, Buskerud, Oslo og Akershus -  

• Aktuelle orienteringer fra Østfold fylkeskommune v. Tone Stenbek 
inkl. Østfoldrådets prioriteringer: a) NATOs luftvernkommandosentral til 
Rygge og b) gjenåpning hele Østre linje  

• Campus Indre Østfold v. Terje Myrseth om status: a) Høgskolen i Østfold, 
lokale studier, god søkning sykepleier, b) Fagskolen i Viken, snart 
søknadsfrist, c) andre studieleverandører fra høsten 2026, mange er 
interessert i å samarbeide – se vedlagte presentasjon. 

• E18 Retvet – Vinterbro: uttalelse og brev til Samferdselsministeren, 
oppfølging v. Saxe Frøshaug 

• Oslo – Stockholm 2:55 AB v. Hans Arne Bjerkemyr. Østfold fylkeskommune 
inn som partner, deltar i styrearbeidet både politisk og adm. 

• ØKT rutetilbud, invitasjon til egen regional work shop på fylkeshuset 10. 
juni kl 12.15 v. Erik Unaas. Både politikere, kommunedirektører, 
næringsliv, skoleledere og pendlerorganisasjoner bør delta. 

• Eierstrategi-arbeid, bl.a. Visit Indre Østfold – etterfølgende møte ble utsatt. 
• Etablering bygningsvernsenter i Indre Østfold v. Marit Mellem. Indre 

Østfold kommune har fått 1,250 mill kroner i støtte, kan gi store og positive 
ringvirkninger i regionen, også for Campus IØ – se vedlagte presentasjon. 

https://www.statsforvalteren.no/nn/ostfold-buskerud-oslo-og-akershus/


• Flyktningemarsjen 4. mai i Ørje, Frigjørings- og veterandagen 8. mai og 
andre arrangement ifbm. 80 år siden frigjøringen Fellesrådet for historielagene i 

Oslo v. Erik Unaas og Vidar Østenby.  4. mai-arrangementene starter kl 09, med 
markeringer på grenserøysa kl 12 og samling/paneldebatt i Marker rådhus kl 
16. 

 
 

Sak 21/25 - Eventuelt 

Ingen saker denne gangen. 

https://www.oslohistorielag.org/
https://www.oslohistorielag.org/

